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Адрес FUZHOU XINFUXING GLASS CO.,LTD 
NO.168 Lianjiang Rd. 
350011 Fuzhou, Fujian

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Producing, processing and selling various of glasses: furniture glass, inlaid glass, tempered glass, laminated glass, insulated glass, bullet-resistant
glass, bent glass, artistic glass and mirror glass etc... From foundation to skylight our buildings portray, our yesterday, today and tomorrow. Built on the
confidence of past success, they take shape in the present, and hint at tomorrow´s dream. Today can be seen in the walls made of glass that reflect
each day´s urban parade: the way we walk and the latest fashions, our trivial cares and abiding passions. Whether cathedral of commerce or family
home, our buildings depict who we are. Our main products are: tempered glass, insulated glass, laminated glass, bullet-resistant glass, coated glass,
bent glass, inlaid glass, glass furniture, artistic glass, glass mirror etc. Among of them, the sale of safety and energy-saved glass (tempered glass,
insulated glass, laminated glass) is 90% of our total sale, they are famous brand products in Fujian province.

Company Profile of FUZHOU XINFUXING GLASS CO.,LTD

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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